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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. február 02. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams/ ELTE BTK HÖK Iroda (Budapest, Múzeum krt. 4/H, 1088) 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Joós János 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE HÖK Pásztor Csaba 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 15 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Lakhatási támogatás és szociális ösztöndíjak keretének felosztása 

Varga Réka elmondja, hogy az elmúlt héten egyeztetéseket folytatott dr. Babos János, a 

szolgáltatási igazgatóság igazgatójával a keret felosztásáról, mely mindig a lakhatási 

támogatások és a szociális támogatások között oszlik meg előzetes százalékos felosztás alapján 

szabályzatban előírt határidőre.,Elmondja, hogy ebben az évben célja a szociális támogatások 

javára a keret 60%-nak elnyerése, dr. Babos János 50-50%-os felosztást javasolt. Ezen kívül 

egyeztetés zajlik egy olyan listáról, mely összegezné az önkormányzat által priorizált 

felújításokat is, melyeket Kis Zsanett, KolHÖK elnökkel mindenképpen szeretne majd 

egyeztetni és amelynek segítségével még gondosabban körül tudnák járni keret megfelelő 

felosztásának kérdéskörét.  

Varga Réka kéri az elnökség tagjainak véleményét. Jeges Viktor Péter kérdezi, hogy hogyan 

alakulnak a szociális támogatások útján elnyerhető pontonkénti összegek. Varga Réka válasza, 

hogy a 60%-os felosztás esetén úgy számoltak, hogy 1000Ft-os pontpénz lenne, ami kérdéses, 

hogy hosszú távon tartható-e. Bognár Fanni elmondja, hogy ebben a félévben nyolcszázötven 

forint volt a pontpénz, ami még tartható, fokozatosan emelhető lenne a következő félévekben. 

Dióssy Anna Laura javasolja, hogy egyezzenek meg az 50-50%-ban, azzal a feltétellel, hogy 

a fenti listában szereplő tételeket az igazgatóság valóban prioritásokként kezeli majd. Kis 

Zsanett hozzáteszi, hogy a 2020/21-es évben az össze kollégiumban nagyon kevesen laktak, 

kevés volt a töltöttség és be is zártak három kollégiumot, így a kollégiumok jelenlegi 

költségvetése ezért is aggasztó a jelen évben, hozzáteszi azonban, hogy egyes felújítások 

valóban égetően fontosak, többek között a VUK vizesblokkok felújítása. 

Gólyatábor 

Szabó Tamás elmondja, hogy a korábbi gólyatáborok szervezése kapcsán létrejött a közös 

keret, amit továbbra is igazságosan kell elosztani a következő évi, hasonló rendezvények 

szervezésekor. Hozzáteszi, hogy amelyik Önkormányzatnak megszaladt a tavalyi tábor 

költsége, ők utólag annyit adtak be, amennyi hiány végül a rendezvények költségvetésében 

keletkezett, a kari programok miatt.  Kifejti, hogy 2021-ben azt indítványozták, és ebben 

állapodtak meg a gólyatábor szervezők, hogy minél alaposabb kalkulációkat készítsen az 

EHÖK és ezek alapján következetesen húzzanak ki olyan tételeket, amelyek csökkentik a 

költségeket.  

Szabó Tamás prezentálja a tavalyi táborok költségeit az elnökség tagjainak.  
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Szabó Tamás elmondja, hogy a táblázatban mindenki láthatja gólyatáborra lebontva a 

költségeket, a munkadíjtól kezdve az üzemanyag költséget, valamint a hallgatókra történő 

leosztásokat.  

Szabó Tamás sorra veszi az egyes karok gólyatáborait, és bemutatja, hogy a számok alapján 

igazságossá kell tenni a rendszert.  

Szabó Tamás ezek után bemutatja a hallgatói normatívák alapján a jövőre várható kari 

költségvetéseket. 

Szabó Tamás a bemutatottak alapján összegzi, hogy kiszolgáltatott helyzetben vannak, ugyanis 

nincs olyan pénzügyi forrás, amiből szabadon működni tudnak és ne legyenek kiszolgáltatottak 

a tényezőknek, mint az áremelkedés a rendezvényszervezés legtöbb területén.  

Szabó Tamás elmondja, hogy voltak zánkai táborhelyszín megbeszélésén. Előre elmondja, 

hogy sok kar gólyatáborában ez változásokat hozhat, ugyanakkor segítenek, amiben tudnak. 

Elmondja, hogy a megbeszélésen arra jutottak, hogy 2022. augusztus 26-tól szeptember 2-ig 

megkaphatnák a zánkai helyszínt gólyatáborok lebonyolítására.  

Szabó Tamás ismerteti a zánkai táborhelyszín adatait, kitérve a befogadóképességre 

étkeztetésre és egyéb rendezvényelemekre alkalmas helyszínekre. A korábbi rendezvények 

jellegét sorra véve és ezekből levonva ismerteti a helyszín lehetséges előnyeit és hátrányait is. 

Ennek fényében pedig prezentálja az idei gólyatábor várható költségeit is.  

Szabó Tamás elmondja, hogy a gólyatáborok jövőben várható költségeit a tavalyi év adataiból 

kiindulva állították össze, számolva az áremelkedéssel. Összegezvén elmondja, hogy a korábbi 

gólyatábori konstrukciót tartva mindenképpen jelentős költségnövekedés várható, érdemes 

megfontolni a közös helyszín használatát, ami egyes tételek csökkenését jelenthetné.  

Dióssy Anna Laura megosztja az elnökséggel, hogy a BTK táborai már korábban is 

megrendezésre kerültek Zánkán és pozitív tapasztalatai vannak a helyszínnel kapcsolatban, 

hozzáteszi továbbá, hogy a BTK táborának nagysága miatt más lehetősége aligha van. Joós 

János elmondja, hogy az ÁJK valószínűleg az idei évben is szabadegyetem szervezésére fog 

engedélyt kapni a kar vezetésétől. Deák Dalma Annamária továbbra is a korábban bevált 

helyszínnél maradna, szervezés szempontjából sok akadályt látna abban, ha áthelyeznék 

táborukat. Diczkó Dalma kifejti, hogy korábbi egyeztetések alapján az EHÖk biztosította őket, 

hogy táboruk elemeit megőrizhetnék a zánkai helyszínen is, így ő is támogatná az ottani 

gólyatáborok megszervezését. Jeges Viktor Péter Deák Dalma Annamáriával ért egyet, ő is 

a régi helyszíneknél maradna. Horváth Sára Tekla és Tóth Luca Sára még további 

egyeztetéseket szorgalmaz az EHÖK-kel, de alapvetően támogatóan áll a zánkai helyszínhez, 

Luca elmondja, hogy az ő karukon még elnökségének több kérdése is lenne a koncepciót 

illetően. Molnár Levente a zánkai táborok megszervezését támogatja.  

Szabó Tamás kéri a karok elnökeit, hogy a kért egyeztetéseket a közeljövőben minél hamarabb 

folytassák le, ugyanis a helyszínt záros határidőn belül le kell foglalniuk és elkezdeni velük a 

tényleges tárgyalásokat.  

Varga Réka 21 óra 44 perckor lezárja az ülést.  
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 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 
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